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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2012. október 18-án megtartott Képviselő-testületi testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 
a Képviselő-testület 6 tagja az ülésen jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére Dézsi Ferenc 
képviselőt javasolja. Ismerteti a tervezett napirendi pontokat és kéri a napirend jóváhagyását. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

150/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Dézsi Ferenc képviselőt 
megválasztja jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

151/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a kiküldött 
napirendi pontok tárgyalását. 
 
 Felelős: polgármester 
 Határidő: azonnal 
 

1. A 2012. évi költségvetési rendelet módosítása 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az első napirendi pont a 2012. évi költségvetési 
rendelet módosítása lesz. Mindenki megkapta az írásos anyagot. A Községgazdálkodási Bizottság 
megtárgyalta az előterjesztést, ezért felkéri Dézsi Ferencet a Községgazdálkodási Bizottság elnökét, 
hogy ismertesse javaslatukat. 
 
Dézsi Ferenc képviselő, a Községgazdálkodási Bizottság elnöke elmondja, hogy a Bizottság 
megtárgyalta a 2012. évi költségvetési rendelet módosítását és egyhangúlag javasolja a Képviselő-
testületnek elfogadni. Részletezi a kiküldött anyagot, majd elmondja, hogy ezek az összegek már az 
elköltött összegek. A költségvetés áttekintése után ismerteti, hogy az állami támogatás idén 
kevesebb, mint tavaly, elmondja, hogy az adóbevételek közel azonosak voltak, mint tavaly. 
Véleménye szerint az Önkormányzat jól gazdálkodott, nem volt semmilyen túlköltekezés. Nem 
volt sem vita, sem módosító javaslat a Bizottság részéről. 
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A Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal jóváhagyja a következő rendeletét. 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

Váchartyán Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
13/2012. (X. 18.) rendelete 

az Önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló  
3/2012. (III.1.) rendelet módosításáról 

 
Az előterjesztett tervezet és a jóváhagyott rendelet szövege megegyezik, melyek a 
jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
 

2. Beszámoló a 2012. évi költségvetés I. félévi teljesítéséről 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a következő előterjesztés a 2012. évi költségvetés I. 
félévi végrehajtásáról szóló beszámoló, szorosan összetartozik az előző napirenddel. Kéri a 
Bizottság elnökét, hogy ismertesse a Bizottság javaslatát. 
 
Dézsi Ferenc képviselő, a Községgazdálkodási Bizottság elnöke elmondja, hogy a Bizottság 
megtárgyalta a féléves beszámolót is, melyet szintén egyhangúlag javasolnak elfogadásra. Itt is 
ugyanazokkal az adatokkal dolgoztak, és javasolják a Képviselő-testületnek az elfogadását. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

152/2011. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a 2012. évi 
költségvetés I. félévi végrehajtásáról szóló beszámolót. 
 
A határozat végrehajtást nem igényel. 
 

3. Közös Hivatal 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a múltkori testületi ülés után ismételten elküldésre 
került egy levél Váckisújfalu polgármesterének és Képviselő-testületének, amelyben kértük, hogy 
válaszoljanak és fejtsék ki álláspontjukat a két község közötti közös hivatal létrehozásra 
vonatkozólag október 15-ig, de erre sem érkezett válasz. Elmondja, hogy múlt hét elején felkereste 
őt Vácrátót polgármestere és kezdeményezte tárgyalások folytatását, a tegnapi nap folyamán 
személyesen elhozta az ottani képviselő testület döntését és egy hivatalos megkeresést, amit 
ismertet a képviselőkkel. Felolvassa a kapott levelet és testületi határozatot. Véleménye szerint 
községünknek ez az alternatíva a jelen helyzetben a legmegfelelőbb. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy kössünk egy előszerződést, nehogy az egyik fél 
kilépjen a szóbeli megállapodásból. Szerinte minden itt maradó intézmény lehetne társulásban, ha 
létrejön a közös hivatal. 
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Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy Galgagyörkön tegnap közös testületi ülés volt, ahol 
nem született testületi döntés arról, hogy hányan lépnek körjegyzőségre. Kérdezi a képviselőket, 
hogy mi a véleményük a Vácrátóttal való közös hivatal létrehozásáról? 
 
Dézsi Ferenc képviselő egyetért a szándék-nyilatkozattal, és azt mondja, hogy kellene egy előzetes 
megbeszélés és utána egy közös testületi ülés a két testület között. 
 
Horgász Mariann képviselő elmondja, hogy mindenféleképpen dönteni kell, mivel ez már az 
utolsó előtti pillanat, szerinte megfelelő lenne Vácrátóttal a közös hivatal.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

153/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 
önkéntesen közös Önkormányzati hivatal létrehozását kezdeményezi Vácrátót Község 
Önkormányzatával. 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Koblász 
Sándor polgármestert a tárgyalások megkezdésére (kompromisszum készség felmérése, 
közös hivatalra irányuló megállapodás tervezet előkészítése) Vácrátót Polgármesterével 
és Képviselő-testületével. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
 

4. Kistérségi ülésen elhangzottak 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy volt kistérségi ülésen a múlt hét folyamán. A 
kiküldött anyagot mindenki megkapta. Ott azt az információt kapta, hogy jelenleg nem tudni, hogy 
mi lesz a jövőben a kistérség sorsa., várhatóan az állami normatíva elvonása után a tagdíjat fel 
kellene emelni 100.- Ft.-ról 200.- Ft.-ra lakosság létszámarányosan. Elmondja, kaptunk ma egy 
levelet, hogy kulturális célra visszamaradt tagdíjból kb.80.000.- Ft-ot visszakapunk, amelyhez 
szükséges a megállapodás aláírása, ezt az összeget lehetne az idősek napjára költeni. Szerinte a 
jövőbeli tagságról még ne most döntsön a Testület. Fontosnak tartja átgondolni, hogy 
mindenképpen bent akarunk-e maradni ebben a társulásban. Kérdezi, hogy a testület mit gondol 
erről. Kérdezi, hogy várjanak-e, vagy mit tegyenek.  
 
Horgász Mariann képviselő elmondja, hogy mivel nem ismert a finanszírozás meg a kistérség 
jövőbeli sorsa addig nem lehet döntést hozni. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy akkor kell fenntartani ezt a társulási formát, ha több a 
hozadéka, mint a kifizetés. Szerinte a mozgókönyvtár és a belső ellenőrzési rendszer az ami , eddig 
elég jól működött ezen kereteken belül.  
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4. Beruházások 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Községgazdálkodási Bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést, ezért felkéri Dézsi Ferencet a Községgazdálkodási Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse javaslatukat. 
 
Dézsi Ferenc képviselő, a Községgazdálkodási Bizottság elnöke elmondja, hogy a Bizottság 
megtárgyalta a beérkezett árajánlatokat. Összesen 3 árajánlat érkezett, amiről érdemes volt 
tárgyalni.  Ismerteti az árajánlatokat., amelyek kiküldésre is kerültek. Elmondja, hogy felvetődött a 
helyi vállalkozó segítése, de az árajánlat annyival több, hogy szerinte nem kellene figyelembe venni 
a vállalkozás székhelyét. Elmondja, hogy Berecz Attila vállalkozó árajánlatát javasolja, mivel a 
vállalkozó munkájával eddig nagyon meg voltak elégedve, tisztességes munkát végzet jó áron. 
Elmondja, hogy volt helyszíni bejárás is de vannak hivatalos tervek is.  A Bizottság azt javasolja, 
hogy az anyagot is a vállalkozó vegye meg. Véleménye szerint ezt a munkát napokon belül el 
kellene kezdeni.  
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy Ő is Berecz Attila vállalkozó elfogadását javasolja, 
mert az előző munkája nagyon korrekt volt. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

154/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, elfogadja a 
Községgazdálkodási Bizottság javaslatát és az iskolánál lévő gyalogátkelő, az új 
buszmegálló-öblök kialakítására és a községben meglévő két buszmegálló váró 
karbantartására (iskolánál és a nagybolt előtt lévő) Berecz Attila vállalkozó árajánlatát 
fogadja bruttó 5.571.393.- Ft. összegért. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

6. Sport Egyesület megállapodás 
 

dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, szükséges egy együttműködési megállapodás megkötése a helyi 
sportegyesülettel, a tervezett megállapodás szövege kiküldésre került a képviselők részére. Ilyen 
formában tudjuk támogatni a helyi sport egyesület munkáját.  
 
Dézsi Ferenc képviselő javasolja, hogy az átadott összeggel a következő év január 31-ig kell el 
számolni az egyesületnek. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
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Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

155/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a feladat-
ellátási szerződést a Váchartyáni sport-egyesülettel. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
 

7. Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. levelei 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Községgazdálkodási Bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést, ezért felkéri Dézsi Ferencet a Községgazdálkodási Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse javaslatukat. 
 
Dézsi Ferenc képviselő, a Községgazdálkodási Bizottság elnöke elmondja, hogy a Bizottság 
megtárgyalta a kérdést és azt javasolja a Testületnek, hogy a 3 hrsz-ú ingatlant mindenképpen kérje 
el az államtól ingyenesen tulajdonba és a Bizottság döntése alapján hatalmazza fel a polgármestert, 
hogy az 1/1 hrsz-ú ingatlanra tévesen bejegyzett használati jog törlésre kerüljön. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

156/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, felhatalmazza a 
polgármestert arra, hogy aláírja az 1/1 hrszú ingatlan használati jog törlésére 
vonatkozó nyilatkozatot. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
 

Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

157/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
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Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 73/2012. (IV.26.) számú 
határozatát ki kívánja egészíteni azzal, hogy külön is szeretné a váchartyáni 3 hrsz.-ú 
terület tulajdonjogának ingyenes az önkormányzat részére való átruházását az 1/3 
hrsz.-ú ingatlantól függetlenül. 
 
Az állami vagyonnal való gazdálkodásról szóló 254/2007. (X. 4.) számú 
Kormányrendelet 50.§-a szerinti felhasználási cél - amely terület jelenleg is 
sportpályaként üzemel - alapján a helyi sportélet támogatása, az egészséges életmód 
közösségi feltételeinek elősegítése, utánpótlás nevelés lenne. 
 
A Képviselő-testület rögzíti, hogy a továbbiakban is sport létesítményként kívánná a 
területet használni. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

7. Egyebek 

a) Lipp András ügye 

Koblász Sándor polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy Lipp András beperelte az 
Önkormányzatot és 3 millió kártérítést kér, a héten tárgyaláson volt a bíróságon ezzel kapcsolatban 
ahol visszautasította a keresetet. December 4-én lesz a következő tárgyalás. Elmondja, hogy mint 
az már korábbi testületi ülésen is téma volt a vitás kérdést minden képviselő ismeri. Az évek során 
kialakult ott egy olyan állapot, hogy a földterület magántulajdonba került és az új tulajdonos 
feltöltötte ezt a területet. Lipp András pereskedett Boda Zoltánnal, amit elveszített, ezért most az 
Önkormányzatot pereli. Elmondta, hogy az önkormányzatnak nincsen a felperes telkével határos 
területe. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy a víz Lipp András telkéről nem tud kifolyni, mivel a járdát 
kb. 30  cm-rel magasabbra betonozta és engedély nélkül csinált egy betonozott árkot, amiből víz 
szintén nem tud elfolyni. 
 

b) Dudoli Andrásné kérése 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Községgazdálkodási Bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést, ezért felkéri Dézsi Ferencet a Községgazdálkodási Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse javaslatukat. 
 
Dézsi Ferenc képviselő, a Községgazdálkodási Bizottság elnöke elmondja, hogy a Bizottság 
megtárgyalta a kérdést és nem támogatja a közkút bekötését. Véleménye szerint kötelezni kellene 
Dudoli Andrásné édesanyját, hogy ne zárja el a vizet a saját lánya elől. Úgy gondolja, hogy mivel a 
házban bent van a víz, ezért az Önkormányzatot nem terheli semmilyen kötelezettség.  
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy nem támogatja a közkút visszaállítását.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
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158/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 

 
Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Községgazdálkodási Bizottság javaslata alapján nem állítja vissza a közkutat Dudoli 
Andrásné kérelmére.  
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
 

c) Fémszer Kft. árajánlata hulladékgyűjtőkre 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy érkezett árajánlat a községben lévő hulladékgyűjtők 
elkészítésére. A mostani hulladéktárolóknak kiégett a belseje, ezért olyanokat kell készíteni, 
amelyiknek a belseje lemezből lenne. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy horganyzott lemezből készülne hulladéktároló 
belseje, tartós, legalább 10 évet kibír, és nem kell újra lefesteni sem.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

159/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, elfogadja a 
Fémszer Kft. árajánlatát 10 db horganyzott hulladékgyűjtő készítésére. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

d) Tool-óra Kft. kérése 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy érkezett múlt héten egy  levél, amelyben kérik a 
bérleti díj csökkentését, a mai napon pedig érkezett egy másik levél, hogy fel szeretné mondani a 
bérleti díjat. Csökkent a bevételük, ezért nehéz kitermelni a bérleti díjat is, kérik a 60 napos 
felmondási időtől való eltekintést is. 
 
Dézsi Ferenc javasolja, hogy december 3l-i határidőt jelöljenek meg felmondási időnek.  
 
Szabolcsi Károly képviselő 30 napos köztes határidőt javasol. 
 
Horgász Mariann képviselő támogatja a 30 napos határidőt. Tapasztalata szerint, ha felmondják a 
bérleti díjat, általában azért teszik, mert már nem tudják fizetni.  
 
Lassú János alpolgármester nem ragaszkodik a felmondási időhöz.  
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint csak akkor engedjék el a felmondási időt, ha minden közüzemi 
tartozásukat kifizették 
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Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

160/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy nem kell a 
60 napos felmondási időt letöltenie – és 2012. október 31-ével megszűnik a bérleti 
szerződés és visszakapja a letétbe helyezett 200.000.- Ft kauciót - Tool-Óra Kft-nek 
akkor ha miden fennálló közüzemi díjat és bérleti díjat kifizet. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

e) Szemétszállítás szünetelése 
 

Koblász Sándor polgármester ismerteti a beérkezett kérelmet. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

161/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, támogatja John 
Jackman Michel szemétszállítási díj szüneteltetését 2013. év I. és II. negyedévre. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

f) Fogorvosi rendelő wc. felújítás 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy felhívta őt dr. Csongvai Éva fogorvos, aki 
elmondta, hogy a WC-ben pereg le az olajfesték és le kellene csempézni. Elment megnézte, és 
szerinte is nagyon ráférne egy felújítás.  
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy annak idején kimaradt a felújításból a tároló helyiség 
és a WC, szerinte is ráfér egy tatarozás.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
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Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

162/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, kér árajánlatot 
Balázs István és Berecz Attila vállalkozóktól a fogorvosi rendelő WC csempéjének 
felújítására. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
 

g) Pályázathoz szükséges tervek 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy megérkeztek a tervek, amelyeket továbbítunk a 
pályázatíró cégnek. Ismerteti a terveket a képviselőkkel. 
 

h) Szociális tűzifa 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, a mai napon érkezett egy megkeresés a 
Belügyminisztériumtól, hogy várhatóan a tavalyi feltételek szerint lehet ismét tűzifát rendelni a 
rászorulók részére. Ez egy előzetes igényfelmérés csak de kérdezi a képviselőket, hogy mennyi 
tűzifát rendeljünk. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy utánanézett a tavalyi rendelésnek, 12.000 Ft volt m3-enként 
az ára, amiből 2.000 Ft-ot kellett fizetni az Önkormányzatnak m3-enként. Összesen 138 m3 fát 
lehet rendelni. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy szerinte idén 15.000.-Ft alatt nincs fa, + a fuvardíj is 
legalább 3.000 Ft, ami szerinte már elég sok. Javasolja, hogy rendeljenek 50 m3 fát.  
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy szerinte minél több fát kellene rendelni. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő azt javasolja, hogy a betervezett átmeneti segélyből erre az évre 
megmaradt összegig rendeljen az Önkormányzat szociális tűzifát. Elmondja, hogy a maximálisan 
igényelhető összeg 138 m3. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

163/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 50 m3 szociális 
tűzifa igényt jelent le az ebr. rendszerben. 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
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i) Pallagi Tamás lakos kérelme 
 

Koblász Sándor polgármester ismerteti a lakos kérelmét gyermeke óvodába járásával 
kapcsolatban. Pallagi Tamás ebben a levélben leírja, hogy szeretné, ha gyermekét felvennék az 
óvodába, igaz, még nincs 3 éves, de már szobatiszta, elég önálló kislány, a szülők szeretnének 
munkába állni. 
 
Szaniszló Katalin az iskola igazgatója elmondja, hogy ő erről a problémáról nem tudott és erről 
véleménye szerint neki kellene döntenie, mint intézményvezetőnek. 
 
Csortos Éva óvónő elmondja, hogy a gyermek már jár óvodába. A szülő neki azt mondta, hogy 
már engedélyezték az óvodába járását. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy ő azt mondta neki, írjon egy kérelmet a testületnek, 
mivel ebben az ügyben nem dönthet egyedül.  
 
Szaniszló Katalin iskolaigazgató szerint kommunikációs hiba lépett fel, mivel őt nem értesítették 
erről az ügyről.  
 

j) Berkó György kérelme 
 

Koblász Sándor polgármester ismerteti a lakos levelét. Már őt is felhívta telefonon, jegyzőt is, és 
már írt Harrach Péter országgyűlési-képviselő uranak is, de a lakos úgy gondolja, hogy a 
problémája még mindig nincs megoldva.  
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy volt kint a helyszínen és véleménye szerint az állatok 
megfelelő helyen vannak tartva. Elmondja, hogy beszélt már az állatvédőkkel is de szerintük is 
megfelelő körülmények között vannak tartva a kifogásolt állatok. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy mivel vidéken élünk, valamilyen szinten együtt kell élni 
ezekkel a hangokkal. Szerinte ha másnak nincs panasza, akkor valószínűleg ezzel az emberrel lehet 
a gond. Az állattartási rendeletben benne van, hogy vidéken hány állatot és milyen körülmények 
között lehet tartani.  
 

k) Református Egyház kérelme 
 

Koblász Sándor polgármester ismerteti a Református Egyház kérelmét. November 15-ig megnyílt 
egy MVM pályázat, aminek segítségével szeretnék templomukat felújítani. Van egy-két feltétel, 
amihez szükségük van az Önkormányzat segítségére. Ha betudják nyújtani a pályázatot, akkor 
szükség lenne egy együttműködési megállapodás aláírására, amibe benne kell foglalni mindazt, ami 
eddig is megtörtént az Önkormányzat és az Egyház között. Művelődési Ház használata, székek, 
sörsátrak kölcsönadására. Szerintük nagyobb lenne az esélyük, ha más hrsz-on és más területen 
valamit építenének. A Temetőre gondoltak, hogy kihelyeznének egy padot, ahol az egykori 
református lelkészék sírja van.  
 
Lassú János alpolgármester javasolja, hogy jöjjön be a lelkész a Hivatalba, ahol megnézik, milyen 
számon van a kérdéses terület, és ezzel be tud menni a Földhivatalba.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
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A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

164/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy hozzájárul 
ahhoz, hogy a váchartyáni Református Misszió Egyház a temetőben padot helyezzen 
el. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
 

Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

165/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy hozzájárul 
ahhoz, hogy a váchartyáni Református Misszió Egyház tulajdoni lapot és helyszínrajzot 
kérjen ki a Vác Városi Földhivatalból. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
 

l) Árajánlat közvilágítás karbantartása 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy érkezett egy árajánlat közvilágításra. 
 
Lassú János alpolgármester véleménye szerint jelenleg nem aktuális a beérkezett ajánlat, mert az 
Önkormányzat meg van elégedve a jelenlegi karbantartó céggel. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

166/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy nem 
fogadja el a PAHUSZ SZOLG. Bt. árajánlatát a közvilágításra. 
Felelős: polgármester  
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Határidő: azonnal 
 

m) Gyerekjóléti Szolgálat normatíva visszafizetés 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a jegyző asszony 3-4 héttel ezelőtt telefonon 
felkereste a Magyar Államkincstárat, hogy tájékoztatást kérjen a normatíva visszafizetéssel 
kapcsolatban, akkor nem tudtak információt adni az ügyről. Tegnapi nap folyamán pedig kapott 
egy telefont amiben azt az információt közölték, hogy nem engedték el az összeg visszafizetését. 
Elmondja, hogy amint erről írásos formában érkezik levél, akkor összehívjuk az összes 
tagönkormányzat polgármesterét és tájékoztatjuk őket. 
 

n) Takarékszövetkezet 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy megkereste Őt a helyi takarékszövetkezet, ismerteti 
a levelet. 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

167/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy nem kíván 
bankot váltani. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

o) Területi szövegértő verseny 
 

Szaniszló Katalin az iskola igazgatója elmondja, hogy területi szövegértő verseny lesz és ehhez 
szüksége lenne 30.000.- Ft-ra. 

 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

168/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 30.000.- 
Ft-ot ad az általános iskolának a szövegértő verseny lebonyolítására. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

p) Technikai dolgozók védőruha 
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Szaniszló Katalin az iskola igazgatója érdeklődik a védőruha kiosztásának lehetőségéről 

 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

169/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 10.000.- 
Ft. összegben biztosít védőruha pénzt 5 fő részére (2 fő konyhás  2 fő takarítónő és a 
karbantartó) számla ellenében úgy, hogy a vásárolt védőruhát bemutatják. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

q) Minőség bér kifizetése 
 
Szaniszló Katalin az iskola igazgatója érdeklődik, hogy van-e lehetőség a minőségi bér 
kifizetésére. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy tavaly is később került kifizetésre ez az összeg, 
javasolja, hogy térjen rá vissza a testület egy későbbi ülésen. 
 
Dézsi Ferenc képviselő véleménye szerint december elején kerüljön kifizetésre az összeg a 
tavalyihoz hasonlóan. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

170/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
pedagógusoknak járó 2012. évi minőségi bér második felét 2012. december elején fizeti 
ki. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

r) Községi programok ismertetése 
 

Simonné Vizler Ágnes képviselő ismerteti a községben megrendezendő programokat. Ismerteti 
az idősek napján megjelenő várhatók létszámát. 
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Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

171/2012. (X. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 65 év felettiek 
részére kerüljön kiküldésre névre szóló meghívó azzal, hogy jelezzen vissza az aki meg 
tud jelenni és a belépés csak  meghívóval történhet. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a 
részvételt és  20 óra 30 perckor bezárja az ülést. 
 

K.m.f. 
 
          Koblász Sándor           dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 
 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
     Dézsi Ferenc 
        képviselő 


